
 

 Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh 
konaného dne 15.7. 2013 v zasedací místnosti Obecního úřadu 
Kruh.  
 
Přítomno:    6 členů zastupitelstva 
                         10 občanů, 1 host 
 
Zasedání bylo:  zahájeno v 17,05hodin 
                             ukončeno v 19,10 hodin                                 
 
 
PROGRAM:  

1/  Seznámení s programem zasedání  
2/ Kontrola usnesení z minulého zasedání  
3/ Informace k plánovaným akcím v obci 
4/ Projednání žádosti Římskokatolické farnosti v Roztokách o příspěvek  na     

     rekonstrukci  kostela  

5/ Projednání rozpočtového opatření č.4/2013 
6/ Projednání realizace výběrového řízení na základě mandátní smlouvy    
     č.MS1302710/017 s firmou Profesionálové a.s. na výstavbu nové místní   
     komunikace a veřejného osvětlení 
7/ Projednání podání žádosti o dotaci z Operačního programu životního  
     prostředí na výměnu zdroje tepla v budově Obecního úřadu a MŠ 
8/ Projednání realizace výběrového řízení na základě mandátní smlouvy   
     č. 04-12-85   s firmou Energy Benefit Centre a.s. na Snížení     
     energetické náročnosti budovy obecního úřadu a mateřské školy 
9/ Diskuse 
10/ Závěr  
 
1/ Starosta obce přivítal všechny na zasedání a seznámil je s jeho programem.  Další návrhy už nebyly, 

o programu bylo hlasováno. 
6  hlasů pro  

 
2/ Kontrolu plnění usnesení z veřejného zasedání konaného dne 10.6.2013 provedl starosta obce.  

Smlouva o pronájmu Obecního hostince je podepsána, po vyřešení rozborů vody ve studni po povodni 

může hostinec fungovat bez omezení. Žádost o dotaci, stejně jako výběrové řízení se připravuje.. 
 

 

 

3/ Zastupitelstvo bylo informováno o  situací ohledně cesty.  Stavební povolení nabude právní moci 

3.8. Pokud zastupitelstvo schválí realizaci výběrového řízení, bude ho potom pro nás zajišťovat firma 
Profesionálové. Vlastní realizaci by větší, zkušená firma měla zajistit zhruba za měsíc. Zateplení čp. 

165 – brzy bude vyhlášeno výběrové řízení na stavbu, firma by měla začít nejdříve realizovat akci 

v Mateřské škole a až potom na Obecním úřadu. I na tuto akci musí zastupitelstvo schválit výběrové 
řízení.  

 
4/ Zastupitelstvu byla znovu předložena žádost Římskokatolické farnosti v Roztokách o příspěvek na 
opravu statiky stropu a krovu  kostela. Starosta poznamenal, že návrh na poskytnutí příspěvku ve výši 



5000,- Kč farnosti nic neřeší a že je pro příspěvek ve výši 20000,- Kč. Přítomný zástupce Diecéze ve 

Studenci pan Kupkár, pod kterou roztocký kostel patří podal informaci o stavu kostela a nutnosti s ním 

něco rychle udělat. Samozřejmě se rozeběhla velká diskuze, kde zastupitelé upozorňovali na možnost 
získání dotace, na restituce a převod peněz z ní získaných na opravu. Zastupitelstvo bylo v názorech 

dost nejednotné a proto bylo navrženo hlasovat o příspěvku ve výši 20000,- Kč s tím, že to nemusí být 

konečná částka. Zároveň bylo ještě projednáno pověření starosty rozhodnutím o konečné výši 
příspěvku v návaznosti na dar obce Roztoky u Jilemnice. Konečná částka tedy bude ve výši 50%  

z poskytnutého příspěvku od domovské  obce Roztoky,  maximálně však 20000,- Kč. O poskytnutí 

maximálního příspěvku ve výši 20000,- Kč bylo hlasováno.  

 

                                                                                                           4 hlasy pro/ 1 proti/1 se zdržel 

 

5) Následně bylo hlasováno o pověření starosty k rozhodnutí o konečné výši příspěvku na 

opravu statiky stropu a krovu kostela podle výše uvedených kritérií schválených 

zastupitelstvem.  
4 hlasy pro/ 1 proti/1 se zdržel 

 
 

 
 
6/ Zastupitelstvu bylo předloženo rozpočtové opatření č.4/2013. V opatření je příspěvek na 
opravu kostela, občerstvení na Vesnici roku, výměna čerpadla ve škole, zvýšené náklady na 
biomasu a příspěvek pro MAS Přiďte pobejt. Výdaje 69.500,- Kč, financování 69.500,- Kč 

   4  hlasy pro/ 2 proti 

 

 
    

                                                                                                                                                                                                                                                                                         

7/ Ze zákona musí zastupitelstvo schválit realizaci výběrového řízení pro plánovanou akci. V případě 
stavby komunikace ho pro nás zajišťuje a.s. Profesionálové Hradec Králové na základě uzavřené 

mandátní smlouvy č.MS1302710/017. Po menším vysvětlení a upřesnění bylo o realizaci hlasováno.                              

6  hlasů pro 

 
8/ Zastupitelstvo bylo seznámeno s výzvou z OPŽP na možnost podání žádosti o dotaci na výměnu 
zdroje tepla v budově čp.165. Protože akce je naplánována, bylo o podání žádosti hned hlasováno.  

6  hlasů pro 

  

9/ Stejně jako u bodu 7 se musíme zachovat i v případě výběrového řízení pro akci Snížení     

energetické náročnosti budovy obecního úřadu a mateřské školy. V případě této akce pro nás 
zajišťuje výběrové řízení a.s. Energy Benefit Centre  Praha na základě uzavřené mandátní 
smlouvy č. 04-12-85 . O realizaci výběrového řízení bylo hlasováno.                              

6  hlasů pro 

 

 

 

 

 

 

Diskuse 

 

Starosta předložil zastupitelstvu žádost o půjčení  dataprojektoru na koupaliště pro realizaci kina 
v přírodě, další informace a upřesnění poskytl Ondřej Šír. Většinou se zastupitelé přiklonili 

k zapůjčení techniky,  jen ale proti podpisu smlouvy o výpůjčce.  Na otázku starosty, jestli je někdo 

zásadně proti bylo pět zastupitelů pro,  jeden se nevyjádřil, respektivě řekl svůj názor už dříve. 
Zastupitelstvo se tedy rozhodlo dataprojektor na venkovní promítání půjčit.  



 
starosta – informace 
     -     Nejbližší akce v Kruhu 

            27.7. 60.ročník bleskového turnaje v kopané  

           10.8. - 125. Výročí založení sboru a Posezení pod lípou u hasičské zbrojnice 

           31.8. – dopoledne Bleší trh v prostoru okolo sokolovny a odpoledne divadlo                   

           Dalskabáty hříšná ves na fotbalovém hřišti, které bude spojené s akcí na zakončení  

           prázdnin (v případě nepříznivého počasí bude bleší trh i divadlo  v sokolovně,   

           respektivě  v kině) 
- Příští zasedání když se nic mimořádného nestane bude 2.září 

- Protipovodňové pytle s pískem jsou na paletách u obce,  byly nakonec zadarmo. Kontakt 

zajistil Petr Pěnička na firmu Sklopísek Střeleč.  Návrh na předání několika pytlů Pochopovým, 
do sokolovny a na koupaliště. Nabízí se však otázka, jestli by v případě poslední povodně 

k něčemu vůbec byly. 

- Mlékárna – pokusy o to, aby se s objektem cokoliv dělo. Informace z Krajského úřadu 
z Odboru životního prostředí. Pan náměstek v dobré víře slíbil pomoc, ale nic se neděje, nejsou 

žádné možnosti zatlačit na majitele.  Sekání trávy můžeme nařídit jenom na základě vyhlášky, 

kterou nemáme.  Stavební odbor  – platby daně z nemovitostí na FÚ – vše firma řeší 

s předstihem.  Dále bezpečnost – budova stojí a zatím žádné známky ohrožení okolí, dřevěné 
budovy vzadu za mlékárnou budou brzy zbourány. Čistička – voda po uzavření provozu 

několikrát odvezena do čističky odpadních vod a životní ani stavební zatím nic nemůže – opět 

časem řešit bezpečnost Posekání trávy na dostupných místech řešíme vlastními silami, 
odstranění náletových dřevin zajistí pan Raffai z Mlékárny Kunín.   

- Silnice a Povodí Labe – zástupci obou firem po povodni Kruh navštívili a  bylo s nimi 

projednáno následující: 

- Povodí Labe až ve vegetačním klidu vyčistí koryta potoků po vesnici, od Vlčků a za hřištěm  
od naplavených stromů (z větší části už uděláno hned po povodni místními hasiči). Řešit se 

musí i koryto potoka za sokolovnou (spadlé břehy). Propusti za hřištěm nemají vedeny jako 

svůj majetek, jedná se o stavby z doby před rokem 1989 a nikde nejsou vedeny, nikdo se k nim 
tedy nehlásí. Moc dobrá spolupráce a nějaká větší pomoc se po jednání ale nerýsuje. 

- KSSLK po vyřešení vlastnických vztahů začne opravovat poškozené úseky, čistit příkopy a 

propusti okolo komunikace po Kruhu, vyčistí kanály a upraví krajnici pod statkem. Vyjednáno 
je i pročištění trubek od silnice k „máchadlu“ a dozadu směrem k Fejfarovým. V rámci 

odstranění povodňových škod opraví pro obec i cesty ke hřišti, do Filipovska a před hřbitovem, 

kde bude škody hradit na základě smlouvy z větší části pojišťovna.  

- Na závěr příjemné události. Vesnice roku – poděkování všem občanům za pomoc při 
prezentaci obce. Nakonec jsme získali ocenění za rozvoj vesnice. Tato kapitola je dotována 

částkou 150000,- Kč. Dá se říci, že jsme napoprvé více než úspěšní. Ondřej Šír poděkoval 

Lence Kuželové za odvedenou práci a čas, který věnovala úspěchu v soutěži.  
- A ještě další příjemné informace o získaných dotacích pro obec na plánované akce 

 

 


